



成都市老年人可摘局部义齿戴用情况和修复效果调查

陈晒媛¹, 巢永烈¹, 邓咏梅², 陈超³, 李苑¹, 张书垣¹

1.四川大学华西口腔医院修复科; 2.预防科; 3.种植科四川成都610041

Survey on elderly people in Chengdu about the effect of using removable partial denture

CHEN Shenyuan¹, CHAO Yong-lie¹, DENG Yong-mei², CHEN Chao³, LI Yuan¹, ZHANG Shu-yuan¹.

1. Dept. of Prosthodontics, West China College of Stomatology, Sichuan University, Chengdu 610041, China; 2. Dept. of Preventive Dentistry, West China College of Stomatology, Sichuan University, Chengdu 610041, China; 3. Dept. of Oral Implantology, West China College of Stomatology, Sichuan University, Chengdu 610041, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献\(0\)](#)

[相关文章 \(15\)](#)

[点击分布统计](#)

[下载分布统计](#)

蜀ICP备09014039号

版权所有 © 《国际口腔医学杂志》编辑部

地址：四川成都人民南路三段14号 邮编：610041 电话：028-85502414 E-mail: gwyxkqyxfc@vip.163.com

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn